

2021 佛州華人夏令退修會綫上注冊

由於本次退修會完全轉至網路綫上舉行，不涉及場地及食宿，我們簡化了注冊手續和費用結構。

一、注冊和費用概述

成人（中文堂）和青少年（英文堂）分開進行綫上注冊。青少年注冊不收取任何費用，注冊信息僅作活動分組之用。成人注冊每人收取\$10.00 會務費，并可與家人和朋友分享注冊（人數不限）而無需繳納任何附加費用。

二、成年（中文堂）注冊

請點擊[此處](#)、或掃描右側二維碼進入成年（中文堂）在綫注冊。



三、青少年（英文堂）注冊

參加英文堂的青少年請至本次退修會的青少年報名表注冊。不滿十八歲之未成年人在青少年報名表上注冊時，其家長或家長指定的監護人應在成人報名表注冊參加退修會。若家長或監護人不能參加，須閱讀家長同意書（<http://ccsrfl.org/Form/2021%20Parental%20Consent%20Form.pdf>），并在該未成年人之報名表上勾選“同意”以完成報名手續。



請點擊[此處](#)、或掃描左側二維碼進入青少年（英文堂）在綫注冊。

四、繳費方式

會務費通過郵寄支票或您銀行賬戶的綫上轉賬（Zelle）功能繳納。我們鼓勵使用綫上轉賬。各教會可根據各自情況采用教會集體繳費或個人直接繳費。

支票收款人請寫“OCECC”，並注明“退修會”、姓名（如與支票上不同）以及所屬教會，寄至：

ATTN Summer Retreat

Orlando Chinese Evangelical Christian Church

2610 S US Hwy 17 92, Casselberry, FL 32707

若使用 Zelle 轉賬，在您銀行的 APP 或至 <https://www.zellepay.com> 設置單次轉賬，將會務費轉至 donation@ocecc.org 並注明“退修會”、姓名以及所屬教會。

在注冊報名截止（5 月 20 日）之後，我們將依據注冊信息向各教會確認注冊人數和繳費情況。

我們依舊鼓勵弟兄姐妹們為大會作額外奉獻，用以補足會務費缺口來支付講員們的相關開銷。

2021 Florida Chinese Christians Summer Retreat Online Registration

The retreat for this year will be entirely online, with no boarding/lodging involved. Therefore, we have simplified the registration process and the fee structure.

1. Summary of Registration and Fee

Adults (Chinese Ministry) and youths (English Ministry) will register online separately. There is no fee for the youth registration, and the information captured will only be used for splitting them into discussion groups. For every registered adult, there is a \$10.00 administration fee, and the registration can be shared among unlimited numbers of family members and friends without any extra cost.

2. Adults (Chinese Ministry) Registration

Please click [here](#), or scan the QR code on the right to go to the Adults (Chinese Ministry) online registration.



3. Youths (English Ministry) Registration

Youths and children under age 18 shall register by using the youth registration form while their parents or guardians shall register with the adult registration form. If the parents of a minor are not attending the retreat, they must still register the minor, and agree to the Parental Consent Form (<http://ccsrf.org/Form/2021%20Parental%20Consent%20Form.pdf>). In the registration, they are to click the checkbox “agree” to the Parental Consent Form after they have read it.



Please click [here](#), or scan the QR code on the left to go to the Youths (English Ministry) online registration.

4. Fee Payment

The registration fee may be paid by checks or transferred online (via Zelle) directly from your bank accounts, of which the latter is preferred. Depending on the individual church's discretion, the fee can be paid collectively or submitted by members individually.

To send a check, please make it payable to "OCECC", and note "Summer Retreat", name (if different from the ones on the check) and church name in memo. After that, please mail it to:

ATTN Summer Retreat
Orlando Chinese Evangelical Christian Church
2610 S US Hwy 17 92, Casselberry, FL 32707

To use Zelle online transfer, please initiate a one-off transfer in the bank app or at <https://www.zellepay.com>, put "Summer Retreat", name and church name in memo, and send the fee to donation@ocecc.org

After the deadline of registration (20-May), we will contact every church to provide their respective registration and payment summary.

As a tradition of the retreat, we appreciate the extra donation that brothers and sisters make for the speaker's expenses that may exceed the administration fees.